
ÒAls presidents dels clubs els hem dÕescoltarÓ

Despr�s dÕuns mesos molt convulsos per la Covid-19 i les cr�tiques

dÕalguns clubs, Soteras posa la seva gesti� a examen en lÕassemblea de la

federaci�, a Blanes

El president af irma estar tranquil i content amb la feina feta

Joan Soteras afronta avui lÕassemblea FCF.

A falta dÕun any per a les eleccions a la presid�ncia de la FCF,

sÕest� ar ticulant una oposici� molt agressiva en contra de Joan

Soteras (Sabadell, 1948) que el president de la catalana pret�n

resistir. Avui viur� una assemblea on vol ensenyar que el seu

mandat �s for t.

Ha acabat una temporada amb molts interrogants. Quina valoraci�

en fa?Ha estat una temporada at�pica i complicada. La preocupaci�

va ser m�xima al principi perqu� no sab�em quan podr�em tornar a

la competici� per� van passar els mesos i vam poder tornar a

competir. Vam tenir lÕhabilitat en lÕanterior assemblea de clubs

dÕaprovar que la temporada fos v�lida si seÕn jugava un 50%, amb la

qual cosa hi hauria ascensos i descensos.A m�s, estan entregant

els primers desf ibriláladors...Jo crec que �s la gran not�cia del curs,

el fet que, juntament amb la Fundaci� La Caixa, la Fundaci� Leo

Messi, la Fundaci� FCF i Cardio SOS, tots els camps de futbol i pavellons estaran cardioprotegits. Haur�em de

parlar m�s dÕaix� perqu� salva vides en lloc de tantes coses negatives.Est� content amb el desenlla� de la

segona catalana? SeÕn va parlar molt...Va ser un torneig at�pic perqu� no es va poder disputar ni una volta; el

nombre de clubs era supernumerari i entr�vem en dates molt llunyanes. Per� la copa va tenir una gran acollida i

ha estat un �xit total. Els clubs estan molt contents.Espera una assemblea moguda?Normal i tranquilála. Conec

els presidents dels clubs, fa dos mesos que volto per Catalunya i tenim el supor t dÕun 99% dÕells. Imperar� la

coher�ncia, la tranquilálitat i sÕaprovar� el que sÕhagi dÕaprovar. LÕassemblea �s sobirana i sÕha dÕexplicar tot. Tots

els presidents tindran la informaci� de primera m�.Un 99% dels clubs s�n molts...La meva gesti� est� marcada

per la transpar�ncia i lÕhonestedat, sempre, tant aqu� com en tots els llocs en els quals he estat. Als presidents

ens els hem dÕescoltar i jo estic ober t a qualsevol suggeriment. Per� se mÕhan de fer en persona, no per

missatges a la premsa. Hem entrat en un terreny perill�s, amb manipulacions i mentides, per� jo allargar� la

meva m� a tots els clubs.Com interpreta els atacs p�blics que est� rebent a trav�s dÕalguns sectors de la

premsa? Continua pensant que estan dirigits per lÕexpresident Subies?Es pot interpretar de moltes maneres.

Crec que hi ha gent que vol tornar a tenir la federaci� al servei dÕunes persones que hi han estat i crec que no �s

bo ni sa per a la federaci�. Ells creuen que la f�rmula �s desestabilitzar, per� a mi no em posaran nervi�s. La

federaci� est� sanejada econ�micament i socialment, una altra cosa �s que hi hagi manipulacions intentant fer

creure el contrari dient mentides per� no entrar� a discutir i encara menys en lÕassemblea. Per tant, estarem tots

tranquils.Vost� ha incrementat els sous dels seus af ins i ha colálocat familiars com aquestes informacions

suggereixen?LÕ�nica persona que posava familiars i af ins era lÕanterior president [Subies]. Els que ho denuncien

sÕhan equivocat de president, perqu� era lÕanterior. Fins i tot va posar familiars que estaven en n�mina de la

federaci� i que no van trepitjar-la mai. I tot aix� estava emparat per lÕanterior administrador general [Jos�

Domingo Valls]. En els meus tres anys nom�s he pujat el sou a dues persones: una, al secretari general perqu�



era una vergonya el sou que li van posar els que ara volen tornar. Vaig posar una xifra que era la normal per a un

c�rrec dÕaquest tipus. I lÕaltra, al senyor Jos� Miguel Calle, que des del 2021 fa dues feines, la de director general

i al comit� del futbol sala. Aix� no ha agradat a tota aquesta colla que van espoliar i manipular la federaci�.

Nom�s he apujat aquests dos sous, en canvi lÕantic president [Subies] en el seu dia en va apujar uns quants i ho

va fer una setmana o quinze dies abans de marxar.Tamb� hi ha molt soroll sobre el seu sou...SÕhauria de dir el

que jo he estalviat a aquesta casa. Pel meu sou, encara he sor tit barat per lÕestalvi que he generat a la

federaci�. Amb mi hi ha corrupci� zero. En lÕassemblea se sabr� que tot el terra que hem trepitjat �s una

her�ncia de lÕanterior president i de lÕanterior administrador general.Ha trobat indicis perqu� la Federaci�

Catalana es personi com a par t afectada en el cas Soule?Est� aprovat per la junta directiva i ara lÕassemblea ho

ha dÕaprovar o no. La intenci� �s presentar-nos-hi per denunciar el desfalc de diners que va haver-hi en aquesta

federaci� per par t de lÕanterior president i fer que els diners que van sor tir ilálegalment siguin retornats. I aniran a

parar directament als clubs.Es presentar� a la reelecci�?Soc a les mans dels clubs, en aquests dos mesos he

vist que nÕhi ha molts que volen que continu�. Ells tenen clar que amb mi por tem la transpar�ncia com a bandera.

A m�s, estem ben connectats amb Madrid i estem molt b� econ�micament.
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